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Nova metla,
stari problemi
»Območje občine Center je najbolj naseljeni del Ljubljane,
tu je največ dnevne migracije, največ družbneopolitičnega
življenja, veliko imetja na kupu, kar vse pomeni, da je delo
miličnikov naše postaje miiice zelo obremenjujoče,« je na
začetku pogovora dejal Andrej Torkar, na novo izvoljeni
komandir postaje milice občine Ljubljana Center V milici je
že »stari maček« in tudi Ljubljano ima v malem prstu, saj je
doslej služboval najprej v viški, potem pa na moščanski
postaji millce, kjer je bil vrsto let namestnik tamkajšnjega
komandirja.

- Zdaj ste prevzeli nove
dolžnosti s starimi problemi.
Kaj naj bi bil po va&em najtr-
ši oreh v naši občini?

»Dejal sem že, da je to Slove-
nija v malem, kjer se vsak dan
giblje na tisoče ljudi z vseh
koncev in krajev. Upam, in pri
tem naj pripomnim, da sem po
naravi optimist, da bomo drža-
li niti varnosti tako trdno v ro-
kah, kakor so jih bili doslej.
Trd oreh pa je nedvomno sto-
ječi promet, saj nam manjka
več kot 3000 parkirnih mest v
občini in še se nam ne obeta
kaj prida novih,« je odgovoril
novi komandir in po pravici
povedal, da je v nekaj tednih,
kolikor časa je na novem de-
lovnem mestu že trikrat dobil
listek na svoj avto.

Tako se je prepričal, da mi-
ličniki dobro delajo in ne na-
zadnje, da tokrat kovačeva ko-
bila ni bosa.

- Ali pričakujete narašča-
nje kaznivih dejanj?

»Glede na to, da nam živ-
Ijenjski standard vse bolj pa-
da, se je bati, da bo vse več
tatvin *po trgovinah, vse več
žepaijčv, vlomov.«

- Kako jim boste kos?
»S povečanjem števila milič-

nikov prav gotovo ne, pač pa z
večjim sodelovanjem obča-
nov. LJudje se največkrat po-
našajo, kakor da kriminalcev
sploh ni. Puščajo ldUuče svojih
stanovanj pod predpražniki,
na oknih ali pa celo napišejo,
da so odsotni, ključi pa so tam
in tam. Posebej rad bi opozoril
ženske, naj bodo malo bolj
previdne v množici, zlasti ob
vstopaiyu v avtobuse, na pre-
hodih za pešce. Žepaiji so na-

nire* največkrat organizirani
tako, da dva naredita gnečo,
tretji pa krade. Ko pride do
gneče, denite torbice pod paz-
duho. K sreči so roparski na-
padi pri nas še izjema, a pre-
vidnosti nikoli ni dovolj.«

— Kako naj sodelujejo ob-
čani?

»Poleg tega, da tnalo bolj pa-
z;jo na lastno varnost, naj po-
skušajo zadržati storilca, če je
to mogoče, naj hitro pr^avijo
kaznivo dejanje, pomagajo mi-
ličnikom pri lzsledovanju z
6pisom storilca in podobno.
Bolj bodo občani osveščeni,
težje delo bodo imeli krimi-
nalci.«

— Ali vam zadostuje Stevilo
tniličnikov na vaši postaji?

»Po sistemizacyi imamo za-
sedenih le 70 odstotkov delov-
nih mest. Ugotavljamo, da se
Lo'ub]jančani nič kaj radi ne
prijavljajo med miličniške ka-
dete in to nam hodi narobe.
Tako tu službujejo mladi iz
drugih krajev Slovenije, a se
vse prevečkrat naveličajo
Ljubljane in odidejo domov
ali pa se sploh izpišejo iz naSih
vrst«

Zato je Andrej Torkar po-
novno poudaril, kako si želi,
da bi občani bolj sodelovali z
milico, hkrati pa izrazil zado-
voljstvo, da občani zaupajo
milici in tako je laže delati.

— Kakšne so vaše želje?
»Da bi bilo kar se da malo

kaznivih dejanj.«
— In kaj še?
»Po pravici povedano, se po-

čutim nekoliko utesnjenega
na tej, zame novi postaji. Stav-
be so na vseh straneh, ni zele-
nja, ni večjega parkirnega pro-
stora, veliko je ropota. Lepo bi
bilo, ko bi se za našo postajo
našel kak drug, pritnernejši
prostor, da bi bili bolj samo-
stojni in imeli več prostora za
hitre akcije. Tako pa nam prav
tu kar naprej grozi prometni
infarkt.«

Prejšryi komandir je med
drugim zapustil za svojim ko-
mandirstvom tudi tole: v vezi
sta lepo razdeljeni prometna
in miličniška dežuma služba.
Kakšne novosti bo uspelo za-
pustiti Andreju Torkariu, to
bo pokazal čas.
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